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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Mandag den 21. oktober 2024 
KL. 18.00 – 20.30  

HUSK: Distriktskontoret 

 

Mødeleder: 
Anders Nielsen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: (afbud)  
 

Forældrerepræsentanter: Michelle Lautrup, Tobias Scavenius, Mette Wøldike, Michael Sandfeld Fuks, 
Luisa Løv og Lone Bruun. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Christian Ellekrog, Johnny Dahl Nielsen, Tanja Foldager 
Gæster: Thomas Jensen – administrativ leder. 

 
 
 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

1 Referat 240910  Referat godkendt af bestyrelsen. 

2 Forældrerepræsenta-
tion v. samtale 2? 
Pædagogisk fritidsleder 
afdeling A og B. 

Anders Nielsen Dato: Torsdag den 24. oktober kl. 15.30 – 19.00. 
Mette Wøldike deltager fra bestyrelsen. 
 

3 Status om økonomi 
2024. 
Forventning til resultat. 

Thomas Jensen Forventer at gå ud af 2024 med et lille underskud 
på omkring 100.000 kr. 
Bestyrelsen ønsker at skolen indkøber den bus, 
som vi nu mangler? 
Der bliver undersøgt videre i forhold at købe en bus 
i indeværende kalenderår.  

4 Tilbagemelding fra Fæl-
lesrådsmøde. 

Michael Sand-
feld Fuks 

Michael fortalte fra mødet. 
Oplæg om børn på vej i skole. Snak om glidende 
overgang i forhold til Frederiksodde Skole. 
Økonomioplæg. 
Oplæg i forhold til elever, som selv skal medbringe 
eget device. 

5 Forslag om årligt tema, 
som drejer sig om 
skærm og diagnoser, 
brug af skærme i under-
visningen for elever i 
udsatte positioner. 
 

Fælles Tema for bestyrelsesmødet:  
Bestyrelsen blev præsenteret for et forskningsbese-
ret materiale ang. børns skærmbrug 
Derefter fælles drøftelser, som mundede ud i, at  
bestyrelsen på kommende møder vil drøfte og se-
nere forholde sig til vores børns brug af skærme i 
undervisningen.  
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

Der vil den 22. januar blive afholdt foredrag ang. re-
gulerende pauser til medarbejderne, hvor bestyrel-
sen også vil blive budt ind. 
Charlotte Just Bukh er oplægsholder. 
 
Bestyrelsen vil efterfølgende sammen med skolen 
udarbejde princip for skærmbrug i foråret.  
Forældreinddragelse kunne forsøges igen evt. med 
oplæg og fællesspisning? Dato endnu ikke afklaret. 
 
Det blev aftalt, at bestyrelse arbejder videre med 
dette tema. 
 
Resten af forældregruppen på Frederiksodde Skole 
bliver inviteret til et oplæg om dette tema. 
 
Vi vil også inddrage elevrådet i dette.  
 
Skole og forældre har givet materiale i forhold til 
skærmtid som kan bruges af skolen. 
 

6 Evt.  Handicapprisen kan der indstilles til indtil den 25 
oktober. 

7    

8    

9   Næste møde i skolebestyrelsen er tirsdag den 10. 
december på skolens distriktskontor fra 18.00 – 
20.30. 

10    

11    

 
 


